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Generalforsamling i SAND Nordsjælland d. 1/2 2023 

 
Tilstede; Kit, Rani, Chanel, Mette, Kaleraq, René Raj, Mathias, Johnni, Tobias (SANDs sekretariat), 
Sofie (SANDs sekretariat)  
 
Antal stemmeberettigede; 7 (Kit bor ikke i området)  
 
Dagsorden iht. vedtægterne  
 
1. Valg af dirigent og referent  
2. Valg af stemmetællere  
3. Formandens beretning  
4. Regnskabsaflæggelse  
5. Godkendelse af budget  
6. Behandling af indkomne forslag  
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer  
8. Valg af suppleanter  
9. Valg af revisor eller revisionsansvarlig  
10. Eventuelt  
 
Generalforsamlingen erklæres for lovlig og rettidig indkaldt.   
 
1. Valg af dirigent og referent  
Sofie stiller sig til rådighed som referent  
Rani stiller sig til rådighed som dirigent.  
De vælges.  
 
2. Valg af stemmetæller 
Tobias vælges som stemmetæller 
 
3. Formandens beretning v. Rani  
2022 var et hårdt år. Det har været præget af sygdom og Ranis skole. Udvalget har haft svært ved 
at mødes. Ved seneste møde var man 4.  
Udvalget har holdt skruen i vandet efter bedste evne. Rani er SANDs repræsentant i Region 
Hovedstadens Udsatteråd. Det er efter aftale med SAND Hovedstaden. Pt. er temaet Lighed i 
Sundhed. Der arbejdes på en temadag. Dialog med Ombold om at få startet OMbold op i Hillerød. 
Det er en dialog der går tilbage fra før Corona.  
 
Der er kommet ny forstander på Skansegården. Det ser Rani som en glædelig nyhed. Samarbejdet 
med Skansegården har ligget brak de seneste år. Udvalget vil gerne have arrangeret et møde og 
komme på besøg.  
 
Der har været lidt kontakt med det grønlandske hus I København.  
 
Rani har været meget fraværende pga. studier. Til fx bestyrelsesmøder har man forsøgt at sende en 
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anden.  
 
Kit oplever det som et meget travlt år. Hun har kontakter til hjemløse i Nordsjælland, fx Stubben i 
Helsingør.  
Hun har også kontakter omkring Hundested. Hun bor på Frederiksberg. 
Der var en udsattedag på Frb. I oktober. Her handlede det bl.a. om Væresteder og madordninger.  
De har været rundt og dele julekort/julehjælp ud. De har også været en del af jule-events.  
 
Kit har været til møde på et værested i Helsingborg. Hun har også været på Humlegården og har 
planer om at komme ud på Alpha.  
 
Der er rigtig meget at gå i gang med som frivillig i SAND, hvis det er det man ønsker.  
 
Rani tager ordet igen. Vi har gået og skreget på frisk blod til udvalget de seneste år – så det er 
dejligt at der er så mange nye.  
 
Mathias nævner at der er 3 mere fra Skansegården, der også er interesserede.  
 
Snak om at der er nye tilbud i udvalgets område. Både §110 og andre (behandling…).  
Snak om målgruppe.  
 
Der har tidligere være ture rundt til tilbud i udvalgets område. På de næste ture er det vigtigt at de 
andre tilbud inkluderes.  
 
Beretningen godkendes 
 
4. Regnskabsaflæggelse  
Der står 8.447,09 på kontoen.  
 
Der er ikke noget regnskab der kan fremlægges. Det fremgik heller ikke af hjemmesiden 8 dage før, 
som der står det skal i vedtægterne.  
 
Rani bliver bedt om at skrive regnskabet på tavlen, så de andre kan se det. Så må 
generalforsamlingen se om de kan godkende det. De andre tager en rygepause imens.  
 
Der har ikke været nogle indtægter i 2022.  
 
Man har tidligere fået 5000,- af Team Rotary  
Derudover har man fået penge af den fælleskommunale pulje.  
Det sker jævnligt at man spørger om man kan overføre midler fra et år til det næste. Det kunne det 
med disse midler.  
Frederikssund Kommune har givet 2500,- De skal måske betales tilbage.  
 
Der skal betales kontingent til frivilligcentret på 250kr.  
Der er hævet et gebyr i banken på 102,- 
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Derudover har Kit et par boner. I omegnen af 450,-  
Man har haft konto i AL siden foreningen startede.  
To bestyrelsesmedlemmer skal gå i banken sammen og det skal stå i et referat at der er flertal for 
beslutningen med at bruge pengene.  
 
Kommentar: Det lyder som en forening der er gået død for et par år siden.  
 
Rani har talt med en Tine fra Hillerød Kommune, der ikke mener at det er nødvendigt at der 
revideres.  
 
5. Godkendelse af budget 2023 
 
Da der ikke er udarbejdet et budget, kan dette ikke godkendes og heraf skal der indkaldes til en 
ekstraordinær generalforsamling  
 
6. Behandling af indkomne forslag  
Der er ingen indkomne forslag  
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Kit har besluttet sig for at trække sig fra udvalget. Hun bor på Frederiksberg og vil gerne lægge en 
masse arbejde der hvor hun bor.  
Mathias ønsker Kit rigtig meget held og lykke og vil gerne kunne kontakte Kit og trække på hendes 
store erfaring i området.  
Kit stiller sig gerne til rådighed.  
Udvalget takker Kit for hendes indsats – og Tobias byder hende velkommen i SAND Hovedstaden.  
 
Der kan max sidde 7 i bestyrelsen. Derudover kan der være suppleanter.  
 
René Raj ønsker ikke at stille op.  
 
Rani og Kaleraq blev sidste år valgt for 2 år. De er på valg i 2024.  
Mette og Mathias vælges for 2 år – de er på valg i 2025 
Johnni og Chanel vælges for 1 år – de er på valg i 2024.  
 
Bestyrelsen er som følger 
Rani Henriksen  
Kaleraq 
Mette  
Mathias  
Johnni 
Chanel  
 
Tillykke til den nye bestyrelse!  
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8. Valg af suppleanter 
Der er ikke nogen.  
Rani understreger at der er åbne bestyrelsesmøder og at man altid kan blive suppleret ind.  
Mathias nævner at der godt kan være nogle interesserede på Skansegården.  
 
9. Valg af revisor eller revisionsansvarlig  
Frivilligcentret har givet en kontakt på en der gerne vil være revisor.  
Chanel lægger op til at sekretariatet skal overtage regnskaberne.  
Punktet udskydes til en ekstraordinær generalforsamling. 
 
Sofie forklarer at de øvrige SAND udvalgs regnskaber passes af SANDs sekretariat.  
Rani mener at dette ville være at nedlægge sig selv som forening.  
3 siger nej, 3 siger ja. 1 stemmer blank 
 
10. Evt. 

Der udtrykkes ønske om at udvalget snart kommer i gang og bliver mere aktive        
 
 
 
Hillerød d. 1.2. 2023 
 
 

Dirigent, Rani Henriksen  
 
 

Referent, Sofie Bay-Petersen 
 
 
  
 
 
 


